
 
Anbefaling av Beate Kleven interiørarkitekt MNIL 
 
 
“Fra tradisjonell tomannsbolig til funksjonell enebolig for familien på 
to voksene og fem barn på Røa”. 
 
 
Vi vil formidle hvor nyttig det er å få ha jobbet sammen med en så dyktig 
interiørarkitekt som Beate Kleven.  
 
Hun var fantastisk for oss med masse energi, kunnskap og passion.  
 
Vi hadde jo tenkt en del før vi gikk i gang med totalrenoveringen. 
 
Som mange andre hadde vi i begynnelsen tenkt på fliser, parkett og type 
sofa, men Beate begynte i den andre enden.  
 
Først fant hun frem til en praktisk og funksjonell rom plan som vi likte.  
 
Deretter falt belysningsplan og fargevalg på plass.  
 
Til sist møblering og detaljer rundt fliser, gulv, kjøkken osv.  
 
Hun forenklet og gav oss råd om praktiske og gode løsninger som fungerte 
godt sammen.   
 
For andre i vår situasjon vil det nok også være veldig verdifullt å få bistand 
og råd fra en interiørarkitekt som Beate.  
 
Hun har både gjort en fantastisk jobb og samtidig stått på i prosjektet for å 
sikre at vi fikk et flott sluttresultat som alle ble fornøyd med. 
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